

2016 年立法會換屆選舉
功能界別提名表格（區議會（第二）功能界別除外）
附錄二 功能界別的組成
補充說明

立法會各功能界別的組成於《立法會條例》（第 542 章）第 20A 至 20ZC 條及附表 1 至 1E 訂明。《2015 年選舉法例（雜項修訂）（第 2 號）條例》於 2016 年 6 月 10 日刊憲生效，修訂《立法會條例》（第 542 章）中有關功能界別的組成。修訂的條文包括第 20E 條（教育界功能界別的組成）、第 20U 條（金融服務界功能界別的組成）、附表 1（漁農界功能界別的組成）、附表 1A（航運交通界功能界別的組成）及附表 1B（體育、演藝、文化及出版界功能界別的組成）。

2016 年立法會換屆選舉會按屆時生效的法例進行。請瀏覽雙語法例資料系統(網址：<http://www.legislation.gov.hk/chi/home.htm>)，查看有關選舉法例的最新版本。

選舉事務處
2016 年 6 月

2016 Legislative Council General Election
Nomination Form for a Functional Constituency
(other than the District Council (second) Functional Constituency)
Appendix II on Composition of Functional Constituencies
Supplementary Note

The composition of functional constituencies of the Legislative Council is set out in sections 20A to 20ZC of and Schedules 1 to 1E to the Legislation Council Ordinance (Cap. 542). The Electoral Legislation (Miscellaneous Amendments) (No. 2) Ordinance 2015 takes effect on 10 June 2016 upon gazettal to amend the composition of functional constituencies under the Legislative Council Ordinance (Cap. 542). The amended sections include section 20E (composition of the education functional constituency), section 20U (composition of the financial services functional constituency), Schedule 1 (composition of the agriculture and fisheries functional constituency), Schedule 1A (composition of the transport functional constituency) and Schedule 1B (composition of the sports, performing arts, culture and publication functional constituency).

2016 Legislative Council General Election will be held in accordance with the prevalent electoral laws. Please visit the website of the Bilingual Laws Information System: <http://www.legislation.gov.hk/eng/home.htm> to see the latest version of the relevant electoral laws.

Registration and Electoral Office
June 2016